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Z domova

Alena Schillerová věnovala Zbyňku Stanjurovi dárek, nově se
Stanjura může pyšnit diplomem ministra bank.

 https://vk.com/wall-223070941_7950

„1. září vstupuje v účinnost zákon, který zavádí pokuty za
předpokladu, že někdo splatí úvěr nebo hypotéku dříve. Banky tak
jsou vítězi. Já jsem si dovolila pro pana ministra připravit diplom
ministra bank,“ uvedla Schillerová

Koncesionářské poplatky

https://www.facebook.com/reel/467618819208149

Karla Maříková

https://www.facebook.com/jana.sykorova.5099/videos/14832260223
26215

V. Tlustý a Petr Štěpánek

https://www.facebook.com/reel/836097761438546

Stanovisko Trikolory k české neúčasti na oslavách SNP

Je to nekonečná ostuda, že ani prezident republiky Petr Pavel, ani
předseda Senátu Miloš Vystrčil, ani předsedkyně poslanecké
sněmovny Markéta Pekarová Adamová, ani předseda vlády Petr
Fiala, že nikdo z našich nejvyšších ústavních činitelů se 29. srpna

https://www.svobodny-vysilac.cz/2024-09-02-zpravy-bez-cenzury/
https://www.svobodny-vysilac.cz/wp-content/uploads/2024/09/2024-09-02-Zpravy-bez-cenzury.mp3
https://www.svobodny-vysilac.cz/wp-content/uploads/2024/09/2024-09-02-Zpravy-bez-cenzury.mp3
https://vk.com/wall-223070941_7950
https://www.facebook.com/reel/467618819208149
https://www.facebook.com/jana.sykorova.5099/videos/1483226022326215
https://www.facebook.com/reel/836097761438546
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na Slovensku nezúčastnil oslav 80. výročí Slovenského národního
povstání. Je to plivnutí do tváře Slovákům, je to plivnutí do tváře
našemu bratrskému národu.

Pavle, Vystrčile, Pekarová Adamová a Fialo, už jste jen pro ostudu.
Stydíme se za Vás.

Vám, naši milí slovenští bratři, se nejen jménem svým, ale také
jménem naprosté většiny našich spoluobčanů za chování našich
nejvyšších ústavních činitelů omlouváme. Čas jejich setrvání na
nejvyšších postech se naštěstí každým dnem krátí.

Trikolora, 30. 8. 2024

NEHORÁZNOSŤ NAJVYŠŠIEHO STUPŇA, ŽEBY PODVOD
STOROČIA?

 https://vk.com/wall295007132_18539

Chemická gigafabrika v Šuranoch sa nebude posudzovať podľa
zákona č. 24/2006 Z. z. o posudzovaní vplyvov na životné
prostredie.

Stačí, že zámer prešiel len zisťovacím konaním. To znamená, že
žiadna sľúbená „veľká EIA“ nebude. OBYVATEĽOV OKLAMALI V
PRIAMOM PRENOSE.

Celý projekt Šurany Industrial Park je ukážkovo zmanipulovaný,
všetky zákony a vyhlášky, ktoré mu stáli v ceste, sa účelovo a drzo
obišli alebo sa jednoducho vôbec nebrali do úvahy.

Dôležité vstupné údaje sa za chodu prepisovali a účelovo
upravovali, ako to komu vyhovovalo, aby sa splnili limity (ak vôbec
nejaké existovali).

„Ďakujeme“ všetkým kompetentným, ktorí túto hru hrajú, ako aj
zvoleným zástupcom občanov vo vedení niektorých samospráv. A
tiež všetkým, ktorí sa na nič nepýtajú a len sa nemo prizerajú.

https://vk.com/wall295007132_18539
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„Ďakujeme“ aj pracovníkom rôznych súkromných firiem, ktoré
požadované analýzy, správy a posudky s ľahkosťou a na pokyn
vypracúvajú tak, ako si klient želá.

„Ďakujeme“ všetkým vám, čo stojíte za týmto megapodvodom na
obyvateľoch južného Slovenska. „Ďakujeme“ vám za to, že páchate
zlo v tých najdôležitejších sférach nášho života, akým sú zdravie,
životné prostredie a bezpečnosť nielen našich, ale aj budúcich
generácií.

Link na Rozhodnutie zo zisťovacieho konania:
https://www.chranimesinase.sk/wp-content/uploads/2024..

Dnešným dňom spúšťame petíciu ZA ZÁKAZ VÝSTAVBY
„BATERKÁRNE“ Nikto nech nepodceňuje silu ľudu!!!

https://vk.com/wall295007132_18563

Kto môže podpísať petíciu? Každý občan Slovenskej republiky.

Ak vás nezastihnú aktivisti doma, v Bánove môžete podpísať petíciu
na týchto miestach:

 – Obecný úrad
 – Pizzeria Neapol

V Šuranoch
 – BILIARDOVÝ KLUB ŠARIŠ, Námestie hrdinov 13

Ďalšie miesta budeme postupne pridávať.

Petičný hárok si môžete stiahnuť na tomto linku:
 https://www.chranimesinase.sk/wp-content/uploads/2024..

Priaznivci z okolitých miest a dedín nás pre lepšiu koordináciu akcie
môžu kontaktovať prostredníctvom messengera alebo mailu
chranimesinase@gmail.com. ĎAKUJEME.

https://www.chranimesinase.sk/wp-content/uploads/2024..
https://vk.com/wall295007132_18563
https://vk.com/away.php?to=https%3A%2F%2Fwww.chranimesinase.sk%2Fwp-content%2Fuploads%2F2024%2F08%2FPeticia_za_zakaz_vystavby_baterkarne_surany_2024.pdf&post=295007132_18563&cc_key=&track_code=
mailto:chranimesinase@gmail.com
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NECHCEME TU CHEMICKÚ TOVÁREŇ
www.chranimesinase.sk
SVO RF na Okrajině

Kurská pasca
 https://vk.com/wall630856485_164674

Kyjevské dobrodružstvo viedlo k rýchlym víťazstvám Ruskej armády
na Donbase – píše o tom The Telegraph. Odvážna operácia
zanechala mestá Donbasu bezbranné proti rýchlemu Ruskému
postupu.

Odkedy Ukrajina stiahla elitné jednotky z Donbasu na inváziu do
Kurskej oblasti, postup Ruských síl sa len zrýchlil. „Nikdy som
nevidel takú rýchlosť,“ povedal veliteľ jednej ukrajinskej jednotky.

Ukrajinské centrum pre obranné stratégie uviedlo, že ruské sily
pravdepodobne dosiahnu Pokrovsk do polovice septembra. Mesto
je strategickým uzlom ciest a železníc, ktoré podporujú ukrajinské
jednotky držiace front v iných častiach Doneckej oblasti. Ak
Pokrovsk padne, poriadne to skomplikuje logistiku.

Operácia mala odkloniť Ruské jednotky z tohto frontu. Hlavný veliteľ
ozbrojených síl Ukrajiny Syrsky priznal, že Rusko nezobralo
návnadu, ale presunulo do Kurska tisíce vojakov z iných úsekov
frontovej línie, čím zdvojnásobilo svoje sily na Pokrovskom fronte.

— Ukrajine už nič nepomôže
Bývalý predseda Bezpečnostnej rady OSN Kishore Mahbubani:

https://vk.com/wall802641146_2547

„Ukrajinská vojna je katastrofa, je výsledkom európskej geopolitickej
neschopnosti.

 A treba nazývať veci pravými menami.

https://vk.com/away.php?to=http%3A%2F%2Fwww.chranimesinase.sk&post=295007132_18563&cc_key=&track_code=
https://vk.com/wall630856485_164674
https://vk.com/wall802641146_2547
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Európania na konci studenej vojny mali jedinečnú príležitosť ukončiť
storočnú vojnu medzi Ruskom a Západom a zblížiť ich. Keby boli
európski lídri múdri, našli by pre Rusko rozumné využitie a zaviedli
by ho do Európy.
Po studenej vojne však Európanom nezostali žiadni „myslitelia“.

 Dôsledne sa snažili izolovať Rusko prostredníctvom rozširovania
NATO, vediac, že by to Rusko nahnevalo.

 Prečo hnevať dôležitého suseda, ktorý bude s vami ďalších tisíc
rokov? To je šialené!“

Rusko může v roce 2025 zahájit ofenzivu v Dněpropetrovské
oblasti – The Times.

 https://vk.com/wall295007132_18551

„Kyjev se možná bude muset smířit s tím, že při snaze dosáhnout
svých cílů v Kurské oblasti, může ztratit Pokrovsk a Časov Jar, a
Rusové plánují využít tato města jako odrazový můstek pro
rozsáhlou ofenzivu na sever a západ, aby se zmocnili celého
Donbasu a ohrozili Dněpropetrovskou oblast.

Zároveň je Moskva připravena nasadit značné síly k dobytí
Pokrovska a použít destruktivní taktiku podobnou té, která byla
použita v Mariupolu, Bachmutu a Avdějevce“.
Tucker Carlson: Ukrajinské ozbrojené síly chtějí zasáhnout
Moskvu, Soči a jiné cíle raketami Storm Shadow

 https://vk.com/wall295007132_18548

Podle informací získaných od zdrojů z americké zpravodajské
komunity plánují OSU zasáhnout řízenými střelami Storm Shadow s
dosahem až 600 kilometrů důležité cíle v Rusku.

Mezi vybrané cíle patří:
 – flotila v Novorossijsku;
 – prezidentské sídlo v Soči;

 – systém protivzdušné obrany v Sevastopolu;
 – různé zbrojovky;

 

https://vk.com/wall295007132_18551
https://vk.com/wall295007132_18548
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– velitelství nacházející se od jihu Ruska po Moskvu;
– Moskva a Petrohrad.
Ruská federace

Před 20 lety, 1. září 2004, se skupina teroristů zmocnila školy č.
1 v Beslanu v ruské Severní Osetii během slavnostního
zahájení nového školního roku.

https://vk.com/wall-159853076_26158

Děti, rodiče a učitelé byli zajati jako rukojmí. Byli drženi bez jídla a
vody téměř tři dny.

Tento krvavý teroristický útok si vyžádal 334 obětí, včetně 186 dětí.
Účelové jednotky Federální bezpečnostní služby Ruské federace
Alfa a Vympel zahájily protiteroristickou operaci a podařilo se jim
zachránit 811 životů. Při útoku bylo zabito deset vojáků speciálních
operací Federální bezpečnostní služby a dva důstojníci EMERCOM.

Lidé v Rusku i v zahraničí dnes oplakávají nevinné oběti
teroristického útoku. Stala se nehojící se ranou pro celý náš národ,
která krvácí dodnes.

Povzbuzeni západními strůjci se teroristé snažili destabilizovat
ruskou společnost a zasít mezietnické a mezináboženské neshody.
Naše společnost navzdory všem předpokladům stála pevně a
přežila. Teroristé sice zničili školní budovu, ale nahradily ji dvě nově
postavené školy vybavené podle nejmodernějších standardů.

Dnes Rusko opět čelí teroristické hrozbě. Kolektivní Západ vede
proti naší zemi hybridní válku, využívající mimo jiné teroristické a
extremistické skupiny.

Rusko je i nadále pevně odhodláno zásadně bojovat proti hrozbám
terorismu a vyzývá mezinárodní společenství, aby spojilo své síly v
boji proti této pohromě, přičemž svou ústřední koordinační roli hraje
OSN.

https://vk.com/wall-159853076_26158
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Dôkazy o tom, že príslušníci Ozbrojených síl Ukrajiny údajne
pomáhajú obyvateľom Kurskej oblasti, sú fejky, ktoré šíri
kyjevský režim. Vo svojom vystúpení na brífingu to uviedla
hovorkyňa MZV Ruskej federácie Marija Zacharovová.

 https://vk.com/wall295007132_18577

Podľa jej slov sú tieto informácie rýchlo odhalené. Ako príklad
uviedla výsluchy ukrajinských vojenských zajatcov, ktorí rozprávajú
o tom, ako ich velenie núti zabíjať civilných obyvateľov, ako aj
rabovať v tomto regióne.

Z BRÍFINGU HOVORKYNE MZV RUSKEJ FEDERÁCIE M.V.
ZACHAROVOVEJ

 https://vk.com/wall295007132_18564

„Na ukrajinských internetových aukciách sa objavili v predaji
náboženské symboly – starožitné ikony odcudzené v Kurskej
oblasti. Navyše, otvorene sa uvádza, že sú to „trofeje“,“ povedala
diplomatka.

Evropa

Katastrofa pro Scholze. Volby vyhrála Alternativa pro Německo
 https://vk.com/wall295007132_18546

 
„Alternativa pro Německo“ vyhrála volby ve východní spolkové zemi
Durynsko, Strany koaliční vlády Olafa Scholze prohrávají.

Podle průzkumů získala AfD v Durynsku 33,5 % hlasů, před
ostatními stranami.

Středopravá Křesťanskodemokratická unie (CDU) se umístila na
druhém místě s 24,5 %.

V Sasku si vyměnili místa: CDU vyhraje s 32 % a AfD bude druhá s
31,5 %.

https://vk.com/wall295007132_18577
https://vk.com/wall295007132_18564
https://vk.com/wall295007132_18546
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Krajně levicová strana Unie Sarah Wagenknechtové (SSV) získala
11,5 % hlasů v Sasku a 14,5 % v Durynsku.

Výsledky byly pro strany Scholzovy koalice katastrofou. Sociální
demokraté, zelení a liberálové klesli na jednociferné číslo.

AfD a SSV zaujaly voliče tím, že se postavily proti ukrajinskému
konfliktu.

Obě strany kritizovaly prodej zbraní do Kyjeva a sankce proti Rusku
a vyzvaly k mírovým rozhovorům.

Zapojení neangažovaných (na vlastní nebezpečí)

https://www.fsfinalword.cz/?page=archive&day=2024-09-
02&utm_source=utm_source%3Dnewsletter&utm_medium=utm_me
dum%3De-
mail&utm_campaign=utm_campaign%3Dfinal_word_2.9.2024

Včerejší zemské volby ve dvou východoněmeckých spolkových
zemích ukázaly, co pro vládnoucí koalici může znamenat velká
nespokojenost voličů v kombinaci s vysokou volební účastí.
V Durynsku zvítězila pravicová AfD s předběžnými 32,8 %,
následovaná CDU s 23,6 % a levicovou BSW s 15,8 %, přičemž
stranám celoněmecké vládní koalice Olafa Scholze zůstalo pouhých
10,4 %. V sousedním Sasku to bylo 31,9 % pro CDU, 30,6 % pro
AfD, 11,8 % ve prospěch BSW a 13,4 % pro koaliční strany. Volební
účast v Durynsku činila 73,6 % ve srovnání s 64,9 % v roce 2019.
V Sasku to bylo celostátní historické maximum v regionálních
volbách 74,4 %. Na pátečním panelu bezpečnostní konference
Globsec Forum 2024 konané v Praze s názvem „Zapojení
neangažovaných: Překonání polarizace“ prezident Petr Pavel
uvedl, že jádrem polarizace společnosti je neangažovanost,
„proces, kdy se občané zahlcení nepřátelskou rétorikou
a neobjektivními informacemi stahují z demokratické účasti, jako
jsou volby anebo účast ve veřejných diskusích, což vede k apatii
a nedůvěře“. Včerejší volby ve východním Německu však daly

https://www.fsfinalword.cz/?page=archive&day=2024-09-02&utm_source=utm_source%3Dnewsletter&utm_medium=utm_medum%3De-mail&utm_campaign=utm_campaign%3Dfinal_word_2.9.2024
https://www.handelsblatt.com/politik/deutschland/landtagswahlen-wahlleiter-korrigiert-ergebnis-in-sachsen-afd-verliert-einflussreichen-hebel-/29969938.html
https://www.youtube.com/live/oXvQOciDfDQ?t=16400s
https://www.youtube.com/live/oXvQOciDfDQ?t=16650s
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najevo, že pokud politika vlády vyvolá širokou voličskou
nespokojenost, může ji zapojení neangažovaných vykopnout
z funkce.

Britská rodina bola na dovolenke vo Francúzsku a po príchode
domov našli na svojej streche dvoch cestovateľov.

 Kardiovaskulárny chirurg a jadrový fizyk

https://vk.com/wall295007132_18541

Blízký východ, Sahel

„Naše lidi neopustíme“: zdravotničtí pracovníci odmítají evakuovat poslední
fungující nemocnici v centru Gazy

21. srpna nařídila izraelská armáda různým oblastem v Deir al-
Balah v centrálním pásmu Gazy, aby evakuovaly své
domovy a nově postavené stany. Toto byl první krok v
armádní invazi a ničivé kampani v Deir al-Balah, posledním
městě, které nebylo během války zcela srovnáno se zemí.

Jeden z bloků nařízených k evakuaci zahrnoval poslední plně
funkční nemocnici ve střední a jižní Gaze, nemocnici
mučedníků al-Aksá. Vládní nemocnice přidružená k Palestinské
samosprávě pracuje na čtyřnásobek své kapacity a hostí více
než 700 pacientů.

Jak se vojenský rozkaz rozšířil mezi lidi v oblasti, evakuovaly také
desítky lékařů a sester, kteří věděli, co by se pravděpodobně stalo
komukoli v nemocnici, kdo zůstal, s hrůzami masakrů a masových
hrobů v nemocnici al-Shifa a nemocnici Nasser . čerstvě v mysli.

Ale v nemocnici pracují jiní, kteří odmítli evakuaci za jakýchkoli
okolností, protože chtějí zůstat a starat se o pacienty, kteří stále
proudí dovnitř.

Mondoweiss hovořil s několika zdravotníky v nemocnici mučedníků
al-Aksá, kteří odmítli opustit svá místa, když izraelská armáda
nařídila evakuaci. Nechtěli být identifikováni a v tomto příběhu jim

https://vk.com/wall295007132_18541
https://mondoweiss.net/2024/04/come-out-you-animals-how-the-massacre-at-al-shifa-hospital-happened/
https://mondoweiss.net/2024/04/i-felt-like-pulling-my-heart-out-of-the-earth-testimonies-from-the-mass-grave-at-nasser-hospital/
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byly přiděleny pseudonymy kvůli jejich strachu z odvety ze strany
armády. Na základě četných minulých zkušeností v průběhu války
se domnívají, že izraelská armáda se záměrně zaměřuje na lékaře
a nemocniční personál, kteří odmítají dodržovat příkazy k evakuaci.
Během druhé invaze do nemocnice al-Shifa v březnu byli
zdravotničtí pracovníci vybráni k zabíjení a zatýkání a ředitel al-
Shifa byl poslán do nechvalně známého mučícího zařízení Sde
Teiman , aby byl koncem června propuštěn bez obvinění.

Ayat je lékař, který odmítá evakuovat nemocnici mučedníků al-
Aksá. Byla také svědkem invaze al-Shifa a byla jednou z těch, kteří
byli nuceni evakuovat do centra Gazy. Na svém místě zůstala od
začátku války, ale nyní čeká na svůj čas a čeká do posledního
možného okamžiku, než bude nakonec nucena se evakuovat nebo
riskovat uvěznění v nemocnici, kdykoli se dostane do obležení.

Ayat říká Mondoweissovi , že nechce zůstat kvůli nevyhnutelné
smrti, ale je rozrušená tím, že opouští své pacienty. „Obě volby jsou
pro mě bolestivé, ale vím, co udělá armáda, až vpadne do
nemocnice.“ Byl jsem v nemocnici al-Shifa. Přejížděli lidi buldozery
a tanky.“

Izraelem otřásají rozsáhlé protesty

Veřejná nespokojenost s Netanjahuovou vládou eskalovala
poté, co bylo v Gaze nalezeno šest mrtvých izraelských
rukojmích.

Desetitisíce demonstrantů zaplavily v neděli ulice Izraele a
požadovaly od vlády okamžitou dohodu o příměří poté, co byla
den předtím v tunelech v Gaze objevena těla šesti rukojmích.

Největší izraelský odborový svaz vyzval v pondělí k celonárodní
stávce, která by měla zastavit „celou izraelskou ekonomiku“,
přičemž organizace na ochranu práv naléhaly na zastavení, aby
přinutily vládu podepsat dohodu o příměří.

https://mondoweiss.net/2024/08/nightmare-at-sde-teiman-the-untold-story-of-ibrahim-salem/
https://mondoweiss.net/2024/07/operation-al-aqsa-flood-day-269-israeli-leaders-slam-prison-services-over-release-of-al-shifa-hospital-director/
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Nedělní demonstrace jsou údajně největší od zahájení války proti
Hamásu v reakci na útok ze 7. října, který si vyžádal kolem 1200
mrtvých Izraelců a 200 zajatých jako rukojmí. Organizátoři popsali
shromáždění jako „nekonečné moře demonstrantů“, přičemž
odhadují dav 300 000 lidí v Tel Avivu a dalších 200 000 v dalších
městech po celé zemi.

V Tel Avivu demonstranti pochodovali k velitelství Izraelských
obranných sil (IDF), nesli šest „symbolických rakví“ a
skandovali: „Neopustíme je“ a „Teď! Teď!“ Mnozí obvinili
premiéra Benjamina Netanjahua z toho, že nedokázal zajistit
dohodu, která by rukojmí přivedla bezpečně domů.

Ze světa

Mexiko se vzdaluje USA: Sheinbaumové reformy, čínské investice a Putinova
návštěva

Připomeňme, že ruskému prezidentovi Vladimiru Putinovi již byla
zaslána pozvánka na inauguraci Claudie Sheinbaumové, která se
bude konat 1. října. Navzdory oficiálním protestům Ukrajiny. A
pokusy USA ovlivnit výsledek voleb v Mexiku zatím vedly k tomu, že
se Mexiko vzdalovalo od USA směrem k Číně, která do mexické
ekonomiky nalévá miliardy dolarů, uvedl dříve InfoKurýr.

„V Mexico City obviňují Washington z finanční podpory opozičních
nevládních organizací prostřednictvím USAID a různých nadací jako
Ford a Rockefeller. Mexiko požaduje ukončení zahraničního
vměšování do jeho vnitřních záležitostí.“— píše politolog Malek
Dudakov ve svém telegramovém kanálu.

„Lidé se rozhodli, že chtějí reformu soudnictví a volbu soudců a
ministrů. Podívejte se na ankety“ – řekla prezidentka
Sheinbaumová, hlásí La Radio del Sur.

Již dříve první prezidentka v mexické historii oznámila vytvoření
ministerstva pro záležitosti žen v zemi.
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„Ministerstvo žen bude vytvořeno s cílem implementovat politiky a
programy ve prospěch tohoto sektoru populace,“ – Infobae cituje
zvolenou prezidentku.

Poznamenejme, že problém ochrany práv žen v Mexiku před
genderovou nerovností, včetně domácího násilí, je mimořádně
aktuální.

Oficiální Mexico City v současných složitých geopolitických
podmínkách zaujímá vyvážený postoj, odmítá se připojit k
protiruským sankcím a nadále rozvíjí konstruktivní spolupráci s
Ruskem. Uvedl to ruský velvyslanec v Mexiku Nikolaj Sofinskij v
pořadu „Živá historie“ na rozhlasové stanici Educacion.

„Vážíme si toho, že Mexiko prosazující své národní zájmy v
současných velmi rozporuplných a složitých geopolitických
podmínkách zaujímá velmi vyvážený postoj, nepřipojuje se k
protiruským sankcím a nadále s námi rozvíjí konstruktivní
spolupráci,“ — poznamenal diplomat a dodal, že Rusko je ze své
strany „otevřené takové spolupráci ve všech oblastech,“ uvádí
TASS.

„Mexiko stále více otevírá své dveře partnerství s Čínou, investicím
a vzájemně prospěšným ekonomickým projektům s Čínou. Mexiko
nepopírá obchodní spolupráci se Spojenými státy, jeho úřady jsou
připraveny jednat s oficiálním Washingtonem v boji proti zločinu,
obchodu s drogami, vzdělávání a zdravotnictví. Mexiko už ale
nebude dvorkem Spojených států.

Postoj podřízeného při jednání se Spojenými státy není pro naši
zemi přijatelný. Pouze za stejných podmínek!“ – Toto je tvrdý postoj
nové mexické prezidentky Claudie Sheinbaumové.

Chorota vajrus, kočkování a následky…

NEJVĚTŠÍ JAPONSKÁ TELEVIZNÍ SÍŤ PUBLIKOVALA PŘEVRATNOU ZPRÁVU O
ŠKODÁCH ZPŮSOBENÝCH MRNA VAKCÍNAMI
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https://cz24.news/nejvetsi-japonska-televizni-sit-publikovala-
prevratnou-zpravu-o-skodach-zpusobenych-mrna-vakcinami/

Umíte si představit, že by ČT informovala objektivně a sdělila
by cokoli, co se nehodí do linie bruselské propagandy? To se
samozřejmě stát nemůže – a už vůbec ne v případě takzvaných
„Covid vakcín“ , které jsou i přes mnoho důkazů o jejich
škodlivosti nadále propagovány.

Nicméně právě podobného oznámení se dočkali udivení Japonci,
když jim byla největší televizní sítí sdělena tato nepohodlná pravda.
Japonsko je tak aktuálně jednou z mála zemí, kde se může o
škodlivosti genových injekcí hovořit na mainstreamu zcela otevřeně
– a bez cenzury…

Japonské obyvatelstvo bylo ráno 28. srpna šokováno, když se jejich
největší národní televizní síť, NHK, rozhodla vysílat speciální pořad
o COVID-19, který informoval o zkušenostech lidí, kteří utrpěli
vážné vedlejší účinky injekcí.

Populární ranní show NHK Asaichi překvapivě udělala odvážný
krok. Tato změna názoru znamená zásadní posun v probíhající
národní debatě o bezpečnosti a transparentnosti experimentální
mRNA.

Nové směřování pořadu se odrazilo v nečekané vlně diváckého
zájmu: „Dnes jsme dostali více než 2000 zpráv od diváků. To je
hodně,“ oznámila moderátorka, čímž signalizovala široký zájem a
znepokojení veřejnosti.

Děsivá zpráva přišla od diváka, který popsal svůj boj po třetí dávce
vakcíny: „Moje bolesti hlavy se zhoršily. Dva a půl roku trpím
následky očkování.“

Byrokratické překážky při žádosti o úlevu se jasně ukázaly: „Je
obtížné sbírat dokumenty kvůli bolesti nohou, takže opravdu chci,
aby byl proces co nejrychleji zjednodušen.“

https://cz24.news/nejvetsi-japonska-televizni-sit-publikovala-prevratnou-zpravu-o-skodach-zpusobenych-mrna-vakcinami/
https://www.aussie17.com/p/japans-largest-msm-broadcaster-nhk
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Další účastník uvedl velmi osobní tragédii: „Bezprostředně po
očkování moje matka vážně onemocněla a zemřela.“ Její příběh
nebyl jen o osobní ztrátě, ale také o společenském dopadu otázky
vedlejších účinků očkování.

„Když jsem po matčině nemoci a smrti dělal výzkum, opakovaně
jsem byl konfrontován s bezcitnými komentáři jednoduše proto, že
jsem zmiňoval souvislost s očkováním.“

Také Misu z prefektury Ibaraki, 40letá bývalá zdravotnická
pracovnice, sdílela svůj pokračující boj. Od té doby, co dostala třetí
dávku, se potýkala s „bolestí a znecitlivěním očkované paže,
únavou a dalšími příznaky.“

Misuina prosba je jednoduchá, ale hluboká: „Doufám, že o tom
vláda a média pravdivě poinformují. Hlasy musí být hlasitější, aby
zvýšily povědomí o utrpení způsobeném vedlejšími účinky.“

Asaichin příspěvek do pořadu na japonské televizní síti NHK
upozorňuje nejen na problémy jednotlivce, ale také na širší
společenský problém: na problém otevřeně mluvit o vedlejších
účincích vakcín, aniž by to vyvolalo odpor.

Je apelem na společnost, aby vytvořila prostředí, ve kterém sdílení
takových zkušeností nevede k odsuzování, ale spíše k porozumění
a empatii.

Dva dny po národním vysílání – tedy dnes – učinil japonský ministr
zdravotnictví Keizō Takemi neočekávané prohlášení:

„Pokud jde o to, zda poškození zdraví vakcínou COVID-19 představuje poškození
způsobené drogami, naše odpověď v tomto bodě zní, že bychom se rádi zdrželi
komentářů.“

Už alespoň neopakují otřepanou mantru: „bezpečné a účinné“ .

Pre nich: Biznis – prachy..Pre nás: Zničené zdravie , a smrť .
 https://vk.com/wall639051671_25865

https://vk.com/wall639051671_25865
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Preklad:Máme 1 400 štúdií, recenzovaných štúdií publikovaných na
webovej stránke NIH, PubMed, spájať rôzne vakcíny so všetkými
týmito zraneniami.

Tak načo to robia peniaze?

No, zarábajú 60 miliárd dolárov ročne predajom vakcín, ale
zarábajú 500 miliárd dolárov ročne predajom liekov na zranenia
spôsobené vakcínami.

Takže lieky na cukrovku, Adderall, Ritalin, Concerta, inhalátory
Advair, inhalátory Albuterol, lieky proti záchvatom, všetky tieto.

Viete, toto je naozaj skvelý podnikateľský plán pre tieto spoločnosti.

Z vaxx ochoriete a potom im predávate doživotný liek.

Osýpky, nezarábali žiadne peniaze.

Ak dostanete osýpky alebo ovčie kiahne, liekom je slepačia
polievka a vitamín A, a nemôžete si patentovať ani jedno z toho. A o
týždeň ste v poriadku.

Existujú samoobmedzujúce choroby, ktoré zmiznú do týždňa.

Ale ak môžete dať niekomu tú vakcínu a urobiť z neho cukrovku na
celý život, a máte stáleho zákazníka alebo ADD alebo ADHD,
mnohé vakcíny sú určené na choroby, pri ktorých je nulové riziko.

A jednodňové dieťa má nulové riziko, že dostane hepatitídu B, ak ju
nemá jeho matka.

 na ktoré je testovaná každá matka.

Môžete to získať len z nechráneného sexu alebo zo zdieľania ihiel.

Prečo dávame jednodňovým deťom vakcínu proti hepatitíde B?
 a pripúšťajú, že vakcína vydrží len päť rokov?



16/16

To dieťa nebude mať sex s prostitútkou v prvých piatich rokoch
života.

Je tam nulové riziko.

A predsa je to veľmi, veľmi nebezpečná vakcína.
Zprávy bez cenzury aktuality / bez cenzury / Informace / informační
svoboda / internetová televize / internetové rádio / Studio Kadaň /
Svobodný vysílač CS / Zprávy / Zprávy bez cenzury
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